附件2
广东技术师范学院国际教育学院外国留学生奖学金申请表
SCHOLARSHIP APPLICATION FORM FOR FOREIGN STUDENTS
BY INTERNATIONAL SCHOOL OF GPNU 
    
请申请人用中文或英文填写此表格。请用蓝色或黑色钢笔认真书写表格内容。请在所选项框内划‘×’表示。不按规定填写的表格将视作无效。
	照片    Photo


Please complete the form in Chinese or English. Write legibly in black or blue ink.
Please indicate with ‘×’ in the blank chosen. Any forms that do not follow the notes will be invalid.
1.申请人情况/Personal Information:
护照用名/Passport Name:  
姓/Family Name: ________________________________             
名/Given Name: _________________________________
国籍/Nationality: _____________ 护照号码/Passport No.: __________________
出生日期/Date of Birth: 年/Year___  ____月/Month____  ___日/Day_______ 
男/Male：□  女/Female：□   
电话/Tel: _______________________      E-mail: _________________________
2..来我校学习计划/Proposed Study in GPNU:
a)汉语进修生/Chinese Language Student： □
b) 申请来我校学习的专业/Subject of Study in GPNU:
____________________________________      ___________________________
c) 申请学习时间/Duration of Study:
自/From：年/Year____月/Month_____ 至/To：年/Year______ 月/Month ______
3.推荐语言生申请奖学金的导师签名/the signature of the Tutor Recommending You for GPNU Scholarship: ___________________________
4.推荐学历生申请奖学金的学院意见及印章/the suggestion and stamp of the school Recommending You for GPNU Scholarship: 
_____________________________________________________________________
＊请申请人在此表后附下述材料（如材料不全，申请将无法获得批准）：
Applicants should submit the following documents. The application would not be approved due to the insufficient documents.
成绩单/Academic Transcripts

申请人保证/I Hereby Affirm That
1.申请表中所填写的内容和提供的材料真实无误；
All information and materials given in this form are true and correct.
2.在华期间，遵守中国的法律、法规，不从事任何危害中国社会秩序的、与本人来华学习身份不符合的活动；
During my stay in China, I shall abide by the laws and decrees of the Chinese government, and will not participate in any activities in China which are deemed to be adverse to the social order of China and are inappropriate to the capacity as a student.
3.在学期间，遵守学校的校纪、校规，全力投入学习和研究工作。服从学校的教学安排。
During my study in China, I shall abide the rules and regulations of the host university, and concentrate on my studies and researches, and follow the teaching programs arranged by the university.

申请人签字/Signature of the Applicant:___________________     _________ 
日期/Date:_______                       ________
